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Nr.  5189 din 31.10.2022 

P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 31 octombrie 2022 
 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  
Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 206/24.10.2022 a convocat 

Consiliul Local al comunei Batos, judetul Mures in sedinta ordinara pentru data de 31 
octombrie 2022, ora 13.00. 
 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BITA VALERIU-

AUREL, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, MARCUS 
IOAN, ONOFREI DANIELA, TAMASAN EMIL-CORNEL, TODEA MARIA, MARIAN 

TEODOR – RAUL. 
ABSENTI: URBAN WALTER-MICHAEL. 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, d-na secretar general.  

INVITATI: Muntean Paula 
Doamna secretar general - sunt prezenti 12 consilieri, astfel potrivit OUG nr. 

57/2019 constatam faptul ca sedinta este legal constituita. Toate punctele inscrise pe 

ordinea de zi sunt insotite de documentele prevazute de Codul administrativ.  
In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al sedintei extraordinare din data de 10.10.2022, dacă sunt 
completari, modificari, adaugiri?cine este pentru, impotriva, abtineri? si se voteaza in 
unanimitate cu  11 voturi pentru, 1 absent (Urban) si 1 abtinere (Todea). 

Doamna secretar – supune la vot ordinea de zi, cine este: Pentru? Impotrivă? 
Abțineri? : se voteaza in unanimitate cu  12 voturi pentru, 1 absent (Urban). 

 

O R D I N E     D E    Z I 
 

1. Proiect de hotarare privind  aprobarea scoaterii din functiune si a demolarii totale 
a dispensarului uman si a anexei alipite acestuia din localitatea Dedrad, nr. 390, 
comuna Batos. 

2. Proiect de hotarare privind conservarea unor imobile situate in localitatea 
Dedrad, str. Principala nr. 390 (fostul Dispensar Dedrad) şi a Şcolii Gimnaziale 

Batoş din loalitatea Batoş nr. 251, comuna Batos, județul Mures. 
3. Proiect de hotarare privind modificarea art. 2 al Hotararii Consiliului Local Batos 

nr. 38/2022. 
4. Proiect de hotarare privind stabilirea modalitatii de valorificare si a pretului de 

pornire la licitatie pentru masa lemnoasa din fondul forestier al Comunei Batos 
ce urmeaza a fi valorificata de catre  Ocolul Silvic Lunca Bradului. 

5. Proiect de hotarare privind revocarea Hotararii Consiliului Local nr. 23/2021. 
6. Proiect de hotarare privind înscrierea provizorie  în Cartea Funciară  a comunei 

Batos a unor imobile situate în extravilan (Drumuri de acces, şanţuri, canale, 

terenuri neproductive) pe proprietar comuna Batos – domeniu public, conform 
lucrărilor de înregistrare sistematică. 

http://www.primariabatos.ro/
mailto:batos@cjmures.ro


7. Proiect de hotarare privind aprobarea acordării unui ajutor financiar ca ajutor de 

înmormȃntare doamnei Veres Maria. 
8. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru lunile  

noiembrie-decembrie 2022 si ianuarie  2023. 

9. Cereri.  
10.Diverse.  

 
 

1.Proiect de hotarare privind aprobarea scoaterii din functiune si a 

demolarii totale a dispensarului uman si a anexei alipite acestuia din localitatea 
Dedrad, nr. 390, comuna Batos. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – cladirea este scoasa din functiune de 12 ani, 

cand domnul doctor Salagean a cerut sa ii gasim un alt spatiu in care sa se mute de 
acolo pentru ca nu mai corespundea pentru activitatea care se desfasura acolo la 

vremea respectiva. Intre timp am reabilitat o cladire pe care am cumparat-o, sediul 
fostului CAP din Dedrad, unde s-a mutat dispensarul. Mai mult, la vremea respectiva 
cladirea dispensarului nici nu era a comunei Batos, intre timp am reusit sa o trecem 

in proprietatea comunei iar la o anumita perioada am concesionat-o catre o asociatie 
formata din medici care intentionau sa reabiliteze cladirea intr-un camin pentru 

persoane varstnice. Au intocmit proiect, a durat vreo 3 ani, au venit la noi si au spus 
ca nu reusesc sa obtina finantare astfel ca au solicitat rezilierea contractului. La o 
perioada de timp am scos la vanzare, atat cladirea cat si terenul aferent, nu au fost 

ofertanti care sa participle la licitatie. In urma solicitarii unor persoane din comuna, 
mai mult in urma  efectuarii unei expertize a cladirii vin cu propunerea sa demolam 
imobilele respective, sa parcelam pentru atribuirea catorva locuri de case pentru 

familiile tinere si mai mult, in spate, am mai discutat, sa depunem un proiect pentru 
construirea unei sali de sport  sau poate fi construit orice acolo, este suprafata 

suficienta. Am o schita cu c ear incapea acolo. Erau 6000 mp dar in urma cu cativa 
ani am facut o dezmembrare pentru un drum de acces catre cimitir.  

Domnul consilier Fulop Domokos – eu stiu ca in spatele gradinii e si alunecare de 

teren.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu, e mai in sus, acolo e destul de plan.  
Domnul consilier Abos Ferencz – drumul da pana in cimitir? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – da.  
Domnul consilier Marian Raul – dispensarul unde il avem acuma mutat, eu zic ca 

e prea mic spatiul, curand o sa vina un al doctor, dispensarul asta ar trebui reabilitat 
tot pentru asa ceva, nu poate sa isi desfasoare o activitate acolo, e foarte mic spatial. 
Nu este sala de asteptare, nu este mai nimic.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – domnu consilier dumneata contrazici medical de 
familie care zice ca nu s-ar mai duce de acolo pentru nimic, si contrazici ce spune o 

expertiza tehnica.  
Doamna consilier Todea Maria – sala de asteptare este.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – la un momentdat acolo era si farmacie.  

Doamna consilier Onofrei Daniela –dar cate camera sunt, 2? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – 3 si un oficiu, sala de asteptare si grupuri 

sanitare.  

Domnul consilier Marcus Ioan – sala de sport care ziceti ca vreti sa o faceti acolo 
cam ce dimensiuni ar trebui sa aiba? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – exista pe CNI modele, in functie de ce ai nevoie. 
Domnul consilier Marcus Ioan – in CF sunt 4113 mp, locuri de casa unde ar mai 

incapea? 



Doamna consilier Onofrei Daniela – care e lungimea terenului, exista undeva o 
schita? 

Domnul consilier Gliga Ioan – o sala de sport merge pe 10-15 arii maxim.  

Domnul consilier Marcus Ioan – acolo trebuie asigurate si locuri de parcare. Din  
schita asta vad ca sala e cam jumatate din teren. Mai raman 20 arii pentru 3 locuri de 
casa?  

Domnul primar Cotoi Dumitru – in schita e pus la 7 ari pentru casa dar se poate 
reduce si la 5 arii.   

Domnul consilier Marcus Ioan – de ce nu faceti bloc ANL, atunci asigurati mult 
mai multe locuri, la sat nu stiu daca ajung 7 arii. 

Doamna consilier Banciu Elena – inteleg ca aici sunt solicitari de catre persoane 

fizice care doresc sa si faca casa. ANL –ul e alta poveste. 
Domnul consilier Marcus Ioan – ANL contruieste blocul, terenul ramane 

proprietatea primariei. 

Domnul consilier Abos Ferencz – doamna Banciu ti-a spus clar, cineva cere gratis 
un teren. Deja si se stie la cine vor fi locurile date.  

Doamna consilier Onofrei Daniela –m daca imi dati voie inainte de a continua 
discutiile, tinand cont ca noi nu ne-am consultat pe tema asta si nu ne-a fost expusa 
problema in sensul asta, mi-am permis sa cer un punct de vedere de la niste oameni 

autorizati, zic eu, si daca imi permiteti sa citesc acest punct de vedere. 
Se da citire.  

Domnul consilier Andone Teodor – ce facem, ascultam poezii, haideti sa trecem la 
punctul 1 al ordinii de zi. Nu trebuie sa ascultam la sedinta parerile unora si altora.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – e un punct de vedere al unor arhitecti. 

Domnul consilier Andone Teodor –nu trebuie sa ascultam la sedinta parerile 
unora si altora. Nu vrem sa ascultam asa ceva. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – mai am doar o pagina, poate sunt altii 

interesati si e dreptul meu.  
Domnul consilier Gliga Ioan – astea in mod normal trebuiau expuse inainte de 

sedinta, la sedinta de comisie, nu acuma.  
Doamna consilier Onofrei Daniela- in concluzie, din punctul dansilor de vedere 

desfiintarea nu este justificata, cu toate deficientele pe care le prezinta momentan. Nu 

mai sunt 5 poezii dar e o problema care pe mine ma intereseaza . 
Domnul consilier Andone Teodor – pe mine nu.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – atunci te rog frumos respecta-mi timpul, 
daca ti-am furat 10 min din timp imi cer scuze.  

Domnul consilier Marcus Ioan – haide Dana da-i drumul,da-o incolo, asta nu-I 

sedinta, nu e comisie, nu e consiliu, aici e cineva . 
 Doamna consilier Onofrei Daniela – era vorba de un colectiv de arhitecti, un 

doctor in istoria artei, un pictor restaurator atestat de Ministerul Culturii, niste 

oameni care totusi sunt cu scoala, nu sunt ca mine sic a domnul Marcus de exemplu, 
care nu au pregatire in domeniu architectural, si plus de asta expertiza care e facuta e 

facuta fix pe structura de rezistenta, daca e sa luam si sa trecem mai departe, si nu 
exista releveu in toata documentatia asta care e atasata acolo sau cel putin eu nu l-am 
vazut. Alea sunt niste lucruri care conteaza, un releveu iti arata starea de fapt a 

cladirii.  
Doamna consilier Todea Maria – domnii astia au dat o valoare cat ar costa? 
Doamna consilier Onofrei Daniela – dar nu sunt evaluatori, e un punct de vedere 

al unor arhitecti.  
Domnul consilier Marcus Ioan - stiti ca daca o demolam nu mai prindem 

niciodata nimic, bani pentru asa ceva?si sunt bani pentru reabilitari, renovari. Daca se 



vrea se poate face. Din pacate nu stiu unde suntem, eu vad si reabilitari in Batos dar 
numai la privati.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – pe scurt, concluzia domnilor e ca nu 

recomanda demolarea, se recomanda conservarea pentru a nu fura altora sansa de a se 
face ceva frumos daca noi nu putem.  

Domnul consilier Gliga Ioan – dar a fot pusa la dispozitie atatia ani, sa faca 

cineva ceva, nu a venit nimeni cu nici o solutie atunci. Acuma e usor sa vi sa ii spui la 
cineva restaureaz-o.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – dar 10 ani nici macar nu s-a conservat.  
Domnul consilier Fulop Domokos – dar pentru fodnuri europene a accesat 

primaria? 

Domnul consilier Gliga Ioan – a fost pusa la dispozitie.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – am o propunere, sa se faca demersuri sis a se 

include pe lista monumentelor si atunci daca e inclusa si aprobata ca si monument poti 

sa atragi fonduri mult mai usor si o poti reabilita si nu o poti demola.  
Domnul consilier Abos Ferencz – sau nu era normal ca dupa proiectul cu nr. 1, 

oricum nu sunt de acord cu demolarea, dar daca tot acolo ajungem, ca proiectul nr. 2 
sa fi fost ce facem cu ea? Cu o schita deasta, nu va suparati, asta e un desen.  

Doamna consilier Banciu Elena – e o parere si propunere. 

Domnul consilier Abos Ferencz – e o parere, dar avem un exemplu aici, in centrul 
Batosului, demolat in 2007,2006 care tot consiliul local la demolat, si uite ce cladire 

frumoasa avem acolo. Acolo e exemplu, la Gostat.  
Doamna consilier Banciu Elena – si iti place? 
Domnul consilier Abos Ferencz – pai eu am hotarat? Si la Dedrad ce credeti ca o 

sa fie? 3 locuri de casa care nici macar nu e proiect de hotarare, da domnule eu sunt 
de acord sa demolam dar facem asta, nu? Nu o sa vedem noi ce facem. Dumneavoastra 
ati spus, trebuie dat acolo cuiva teren de casa.  

Doamna consilier Banciu Elena – eu nu am spus asa ceva. 
Domnul consilier Abos Ferencz – eu am inteles prost. La Dedrad ce facem noi cu 

3 locuri de casa in plus sau in minus, rezolvam problema Dedradului? 
Domnul consilier Gliga Ioan – multe facem.  
Domnul consilier Andone Teodor- unde scrie in proiect ca sunt trei locuri de 

case? 
Doamna consilier Onofrei Daniela – pai tocmai ca nu scrie in proiect.  

Domnul consilier Marian Raul – daca o demolam terenul isi pierde din valoare. 
Domnul consilier Abos Ferencz – uilenii cumpara la Dedrad teren cu 1000-2000 

euro/arie, pai dedratenii nu au bani sa cumpere la Dedrad? Se cumpara cu 10000 

euro un loc de casa in livada la Dedrad. Noi aici ce facem, trei locuri a cui o sa fie alea.  
Doamna consilier Banciu Elena- a celor care solicita.  
Domnul consilier Abos Ferencz – exact ca si cu pasunea, consiliul local anuleaza 

contractul sau dispune de teren si dupa aia il atribuim prin atribuire directa.  
Doamna consilier Banciu Elena – astia sunt pasii, altfel cum vrei? 

Doamna consilier Onofrei Daniela –m ati facut o estimare cam cat ar costa 
demolarea? 

Domnul consilier Abos Ferencz – 50-60-70 de mii? 

Domnul consilier Marcus Ioan – credeti ca noi vom fi inca 50 de ani consilieri si 
primari ca sa se uite faptul ca acolo a existat dispensar? Nu va ganditi ca urmeaza 
viitorul, vin copii care se duc si lucre pe unde pot prin strainatate si mai vin cu niste 

banuti acasa, poate au bani sa o cumpere. De ce trebuie demolata asa urgent ? 
Doamna consilier Banciu Elen a- o lasam atunci sa cada jos de tot.  



Domnul consilier Marcus Ioan – este art. 253 din Codul penal unde oamenii 
raspnzatori pentru distrugeri sunt trasi la raspunderi. De atatia ani sa nu pui o tigla, 
daca era firma privata domnul primar nu stiu cum va descurcati.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu inteleg. 
Domnul consilier Marcus Ioan – daca apartinea unei firme private, 

dumneavoastra erati administratorul firmei aleia, nu stiu cum va descurcati in fata 

asociatilor  sa le spuneti domnilor eu demolez ca nu am ce face.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – pai nu sunt astfel de cladiri in comuna care cad, 

le-am dat adresa sa demoleze.  
Domnul consilier Marcus Ioan – dumneavoastra va dat cineva vreo adresa sa 

demolati?  

Domnul primar Cotoi Dumitru – domnule luati dumneavoastra sau nu hotarare 
astazi.  

Domnul consilier Marcus Ioan – noi am propus sa conservam, si anul trecut am 

propus si a trecut asa … 
Domnul primar Cotoi Dumitru – din discutiile cu domnul doctor Salagean 

Domnul consilier Marcus Ioan – lasati-l pe domnul doctor 
Domnul primar Cotoi Dumitru – domnu Marcus imi dai voie sa vorbesc, trebuie 

sa imi cer voie de la matale personal? Doamna presedinta imi dati voie sau trebuie sa 

imi cer voie de la fiecare? 
Doamna presedinta de sedinta Onofrei Daniela – spuneti. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – de la prima discutie cu domnul doctor ca nu isi 
mai poate desfasura activitatea trebuie sa gasim o solutie. 

Domnul consilier Marcus Ioan – care era motivul. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu mai corespundea. 
Domnul consilier Marcus Ioan – cladirile au igrasie dar exista solutii. 
Doamna consilier Banciu Elena – are arhitectura, sa ne spuna un specialist care  

este scopul final. Domnul primar a venit cu propuneri concrete, sa se faca o sala de 
sport sa se bucure tineretul. Care ar fi cealalta varianta, pentru ce conservam?  

Domnul consilier Abos Ferencz – nu putem vorbi de bani, nu stim cat costa. 
Doamna consilier Banciu Elena – nu putem cu o galeata de var sa rezolvam 

problema. Sa o cumpere un privat. 

Domnul consilier Abos Ferencz – noi trebuie sa facem e un bun al consiliului 
local. Cada de 42.000 euro era atat de rea ca nici nu puteai sa te apropii de ea, asta e 

180.000 si e scumpa, primaria cumpara si demoleaza.  
Domnul consilier Marcus Ioan – diferenta ca ala cumpara pe banii lui iar noi pe a 

oamenilor.  

Domna consilier Onofrei Daniela – la expertiza tehnica este releveu, are 2 
recomandari conservarea sau reabilitarea si apoi demolarea. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – sunt cladiri care apartin comunei, ne trebuie 

scoala, am facut proiect si am reabilitat-o, insa daca am reabilita-o ce utilitate i-am 
da? Trebuie sa veniti cu raspuns sau contrargument. E usor sa fim numai impotriva.  

Domnul consilier Marcus Ioan – nu stiu daca in vre-o comuna sunt cladiri sis a 
nu aiba utilitate dar nu rehabilitata si sa ramana parasita, ii gasesti, gradinita, 
dispensar, camin pentru batrani, alea sunt administrate, se lucreaza 8-10 ore. Noi ne-

am cam invatat. 
Domnul consilier Abos Ferencz – nu suntem impotriva salii de sport, nu e pe 

amplasamentul dispensarului. Nu puteti spune ca suntem impotriva. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – mai incolo nu se poate, e piriu. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – astfel de decizii ar trebui discutate intai cu 

comunitatea.  



Domnul consilier Abos Ferencz – in Dedrad s-au intrebat oamenii, din ce stiu eu 
lumea nu e pentru demolare. 

Domnul consilier Gliga Ioan – trebuie adusa lista cu omenii? 

Domnul consilier Abos Ferencz – consultarea e publica, nu noi o cerem. 
Domnul consilier Gliga Ioan  am cerut, verbal. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – sunt cereri pentru locuri de casa. 

Domnul consilier Marcus Ioan – o sa dati 3 si ii multumiti pe toti? O sa ii starniti.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – eu as propune amanarea proiectului.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu puteti supune, am eu proiect de hotarare. 
Doamna presedinte de sedinta Onofrei Daniela  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii se supune la vot propunerea mea de amanare a proiectului  de hotarare, cine 

este pentru, impotriva, abtineri? Si se voteaza cu 5 voturi pentru ( Onofrei, Marcus, 
Marian, Abos, Fulop), 4 impotriva ( Gliga, Todea, Bita, Banciu), 3 abtineri ( Tamasan, 
Cimpean, Andone) si 1 absent (Urban). 

Doamna presedinte de sedinta Onofrei Daniela  – se supune la vot propunerea 
executivului, cine este pentru, impotriva, abtineri? Si se voteaza cu 7 voturi pentru 

(Andone, Cimpean, Gliga, Banciu, Bita, Todea, Tamasan), 5 voturi impotriva (Onofrei, 
Marcus, Marian, Abos, Fulop) si 1 absent ( Urban). 

Se adopta hotararea nr.56 din 31.10.2022 privind aprobarea scoaterii din 

functiune si a demolarii totale a dispensarului uman si a anexei alipite acestuia 
din localitatea Dedrad, nr. 390, comuna Batos. 

 
2. Proiect de hotarare privind conservarea unor imobile situate in localitatea 

Dedrad, str. Principala nr. 390 (fostul Dispensar Dedrad) şi a Şcolii Gimnaziale 

Batoş din loalitatea Batoş nr. 251, comuna Batos, județul Mures. 
Domnul consilier Abos Ferencz – nu mai are rost punctul 2. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – pai sunt doua obiective, unul se demoleaza si 

a ramas cel din Batos. 
Domnul consilier Marcus Ioan – nu putem sa propunem si demolarea pentru 

scoala? Domnule viceprimar o sa propun pentru sedinta urmatoare sa vi se atruibuie 

direct. S-a mai discutat despre conservarea scolii, e obligatoriu sa se intervina, in 
spate daca mai da un vant s-ar putea sap ice totul. Daca se vrea demolarea ati vota 
pentru. Doamna Rodica a demostrat ca se poate, este muzeu in acel imobil.  

Doamna consilier Banciu Elena – cu var poti rezolva? 
Doamna consilier Onofrei Daniela – in prima faza, ca sa conservam trebuie 

inlocuite tiglele. 
Domnul consilier Marcus Ioan – merita lasata asa? 
Domnul consilier Gliga Ioan – ce trebuie sa facem, sa schimbam trei tigle? 

Domnul consilier Marcus Ioan – trebuie sa platim noi un architect sa ne spuna ? 
Sa fie acoperisul rezolvat sa nu mai poaie inauntru, apoi partea de jos a fundatiei 

si restul. Cum sa spui ca nu am venit noi sa iti spunem? Ne doare sa vedem cum 
arata, ati consultat vre-o firma care se ocupa cu asa ceva, pas cu pas. V-am dar nume 
de firme de consultanta care se ocupa cu asa ceva, v-am pus pe grup, cred ca nici nu 

l-ati deschis.  
Domnul primar Cotoi Dumitru- ceartane.  
Domnul consilier Marcus Ioan – asa trebuie.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – am crezut ca vom reusi sa cumparam casa de 
langa scoala, nu sunt impotriva propunerii de conservare dar trebuie si Solutia, cum 

zicea si dna Banciu, au fost trei randuri de specialisti si au refuzat sa ne faca un 
proiect pentru reabilitare. 

Domnul consilier Marcus Ioan – promiteti ca ii lasati pe consilieri sa voteze asa 

cum le discteaza constiinta?  



Domnul primar Cotoi Dumitruu – daca trebuie si ies din sala. 
Domnul consilier Abos Ferencz – cand s-a cumparat scoala ne-ati spus ca o 

cumparam ca sa o demolam? O declaram monument storic si vedem. 

Domnul consilier Marcus Ioan – magazinul producatorilor unde e?  
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu am cerut demolarea. 
Domnul consilier Marcus Ioan – nici pentru Dedrad nu a fost  si am vazut unde 

am ajuns. 
Domnul consilier Tamasan Emil – eu propun sa mergem impreuna in vizita in 

scoala, ca iar avemm doua puncte total diferite.  
Domnul consilier Marcus Ioan – care de aici are calificarea necesara? 
Domnul consilier Anos Ferencz – am fost in toate salile.  

Domnul consilier Fulop Domokos – la punctul 1 am avut demolarea, de ce sa 
demoleze primaria? Sa se dea unei firme sau cati bani se vor incasa din demolare sau 
se vor cheltui pentru demolare ? 

Domnul consilier Abos Ferencz – 60-70 mii lei.  
Domnul consilier Marcus Ioan – nu poate domnul Sulea sa faca? 

Domnul consilier Gliga Ioan – stiti cat costa conservarea? 
Domnul consilier Abos Ferencz – 10.000 lei, nu mai mult. 
Domnul consilier Gliga Ioan – daca costa pana in 10.000 eu va votez proiectul. 

Domnul consilier Abos Ferencz – acum puteti sa demonstrate ca sunteti consilieri 
de Batos, Dedradul sunt de partid. 

Domnul consilier Gliga Ioan – de unde luam banii? 
Domnul primar Cotoi Dumitru –de ca va axati ca cineva vrea demolarea scolii, am 

vrut daca luam si casa dare u nu zic sa demolam scoala. Vom vedea in buget, daca e 

10-20.000 lei nu e o problema. Daca nu primim finantare pentruu scoala unde avem 
depus proect va trebui sa facem acoperisul.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – e vorba de o investitie minora.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – eu am fost inauntru.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – la dispensar nu este releveu, doar pe baza 

expertizei nu puteti lua o decizie. Nu mai sunt loturi de casa in capatul Dedradului? 
Doamna presedinte de sedinta OnofreiDaniela – se supune la vot propunerea de 

conservare a imobilului din localitatea Batos, nr. 251, cine este pentru, impotriva, 

abtineri? Si se voteaza cu 9 voturi pentru, 3 abtineri ( Tamasan, Banciu, Todea ) si 1 
absent(Urban). 

Se adopta hotararea nr.57 din 31.10.2022 privind conservarea unui imobil 

situat in localitatea Batoş nr. 251, comuna Batos, județul Mures. 
 
3. Proiect de hotarare privind modificarea art. 2 al Hotararii Consiliului Local 

Batos nr. 38/2022. 
Domnul consilier Gliga Ioan – prezinta raportul. 

Domnul consilier Marcus Ioan –deja ati impartit lemnele.  
Domnul consilier Gliga Ioan – in urma discutiilor avute cu dumneavoastra. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – Abos si Marcus nu e tot consiliul, nu o votati. 

Domnul consilier Marcus Ioan – aici e morala, vedeti cum faceti, cum se voteaza? 
Domnul consilier Abos Ferencz – la discutii am fost eu, vicele, Laura. Am fost de 

acord cu 2 mst ca sa nu taie oamenii de la Uila. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – stabilim un regulament sa fie echitabil. 
Domnul consilier Tamasan Emil – pentru Uila si restul s-au satisfacut doleantele, 

primarul si vicele nu au decat sa imparta, dar 2 m e putin.  
Domnul consilier Abos Ferencz – nu au fost multumiti, cand sunau la primarie l-i 

se spunea ca nu sunt bonuri, la Uila 15 au luat corect din 45, sunt care au luat mai 

multe bonuri. Se putea ajunge si la Uila la politie. 



 
 

Doamna presedinte de sedinta Onofrei Daniela - se supune la vot propunerea 

executivului si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 absent (Urban). 
Se adopta hotararea nr.58 din 31.10.2022 privind modificarea art. 2 al 

Hotararii Consiliului Local Batos nr. 38/2022. 

 
4. Proiect de hotarare privind stabilirea modalitatii de valorificare si a 

pretului de pornire la licitatie pentru masa lemnoasa din fondul forestier al 
Comunei Batos ce urmeaza a fi valorificata de catre  Ocolul Silvic Lunca Bradului. 

Domnul consilier Gliga Ioan – propunerea pretului pentru pornirea la licitatie este 

de 220 lei/mc. Pretul se calculeaza pe baza preturilor de referinta. Materialul lemnos 
este pe picior.  

Domnul consilier Abos Ferencz – ati propus sim la populatie tot 220. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – daca pretul este mai jos se inscriu mai multe 
firme.  

Doamna presedinte de sedinta Onofrei Daniela - se supune la vot propunerea 
executivului si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 absent (Urban). 

Se adopta hotararea nr.59 din 31.10.2022 privind stabilirea modalitatii de 

valorificare si a pretului de pornire la licitatie pentru masa lemnoasa din fondul 
forestier al Comunei Batos ce urmeaza a fi valorificata de catre  Ocolul Silvic 

Lunca Bradului. 
 
5. Proiect de hotarare privind revocarea Hotararii Consiliului Local nr. 

23/2021. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este vorba despre un teren aprobat pentru 

inscriere provizorie in cartea funciara in domeniul public al comunei dar ulterior am 

primit referat de la Oficiul de cadastru solicitandu-ne sa facem dovada ca terenul nu se 
afla in inventarul Ministerului Finantelor Publice.  

Doamna presedinte de sedinta Onofrei Daniela - se supune la vot propunerea 
executivului si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 absent (Urban). 

Se adopta hotararea nr. 60 privind revocarea Hotararii Consiliului Local nr. 

23/2021. 
 

6. Proiect de hotarare privind înscrierea provizorie  în Cartea Funciară  a 
comunei Batos a unor imobile situate în extravilan (Drumuri de acces, şanţuri, 
canale, terenuri neproductive) pe proprietar comuna Batos – domeniu public, 

conform lucrărilor de înregistrare sistematică. 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – prezinta raportul de specialitate. 
Doamna presedinte de sedinta Onofrei Daniela - se supune la vot propunerea 

executivului si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 absent (Urban). 
Se adopta hotararea nr. 61 din 31.10.2022 privind înscrierea provizorie  în 

Cartea Funciară  a comunei Batos a unor imobile situate în extravilan (Drumuri 
de acces, şanţuri, canale, terenuri neproductive) pe proprietar comuna Batos – 
domeniu public, conform lucrărilor de înregistrare sistematică. 

 
7. Proiect de hotarare privind aprobarea acordării unui ajutor financiar ca 

ajutor de înmormȃntare doamnei Veres Maria. 

Domnul primar propune suma de 1000 lei pentru ajutor. 
Doamna presedinte de sedinta Onofrei Daniela - se supune la vot propunerea 

executivului si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 absent (Urban). 



Se adopta hotararea nr. 62 din 31.10.2022 privind aprobarea acordării unui 

ajutor financiar ca ajutor de înmormȃntare doamnei Veres Maria. 
 
8. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru lunile  

noiembrie-decembrie 2022 si ianuarie  2023. 
Domnul consilier Gliga Ioan – il propun pe domnul consilier Bita Valeriu-Aurel. 

Doamna presedinte de sedinta Onofrei Daniela – nemaifiind alte propuneri se 
supune la vot propunerea domnului Gliga Ioan si se voteaza cu 12 voturi pentru si 1 
absent (Urban). 

Se adopta hotararea nr. 63 din 31.10.2022 privind alegerea preşedintelui de 
şedinţă pentru lunile noiembrie-decembrie 2022 si ianuarie  2023. 

Domnul consilier Marcus Ioan – cele 3 locuri de case nu justifica demolarea 

dispensarului, pentru sala de sport este teren. Spun sa nu puneti in aplicare hotararea 
de demolare pana nu se face asfaltarea, sa se puna in aplicare hotararile in ordinea in 

care au fost aprobate, nu vad asfaltul sa fie realizat. Sper sa nu va ocupati anul cu 
asta.  

 

9. Cereri. 
1. Cererea domnului preot orthodox din Batos  - solicita suprafetei 

aferenta cimitirului orthodox in inventarul comunei. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – am discutat sa se masoare toata suprafata 
pentru ca acolo sunt cimitire care apartin mai multor culte religioase. Am 

solicitat topografului sa respecte caile de acces existente. 
2. Cererea Parohiei Evanghelice Dedrad – solicita sa se deconteze 

cheltuielile cu masa pentru un eveniment care a avut loc la Dedrad,  

s-a atasat factura si dovada ca a fost achitata.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – ulterior o sa ii ajutam cu o suma.  

  
10. Diverse. 

1. Domnul consilier Marcus Ioan – daca puteti sa ne spuneti ceva nou despre 

asfaltare; ce s-a intamplat cu procesul de revendicare cu terenul de la 
Dedrad;  pentru intabularile de teren ar trebui sa putem face localizari pe 
harta, sa se arate, altfel habar nu avem despre ce vorbim. Felicit 

organizatorii pentru after school, profesorii s-au implicat. Daca putem sa 
stim si noi datornicii la bugetul local, de la 1000 lei in sus si ce prescrieri 

de datorii sunt.  
Domnul primar raspunde: 

Si mie mi-ar fi placut sa fie deja asfaltarea realizata dar se pare ca se intarzie, 

sunt tot felul de solicitari; am discutat cu avocata atunci si trebuia sa reluam 
discutiile, pana acum nu am fost informati ca au depus actiune la instanta; 

intabularile se pot verifica la primarie. 
Doamna secretar general – lista cu datornicii este postata pe site-ul 

primariei, in baza acelei liste s-au trimis somatiile si s-au instituit tilurile 

executorii, sunt deja popriri pe conturi.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – am fost pe teren cu o firma de consultanta 

pentru pista de bicicleta, nu prea putem noi indeplini cerintele. Pentru a 

beneficia de panouri de pus pe scoli trebuie sa facem acoperisurile.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – la caruselul din parc lipsesc leaturi, 

sunt niste sarme groase langa maner, revin cu solicitarea de a se monta o 
camera de supraveghere care sa bata in parc, sa nu mai toleram ce se 
intampla. La scoala mare cine poate verifica daca au fost izolate geamurile, 

astupate gaurile? Sunt gauri in horn neastupate.  



Domnul primar Cotoi Dumitru – am discutat cu domnul director si nu a 
spus ca sunt probleme. 

Doamna Muntean Paula – si eu am cerut teren la Dedrad la dispensar, nu 

stiu daca stiti care este situatia mea.  
Domnul consilier Marcus Ioan -  noi nu suntem impotriva sa vi se dea 

teren. Si eu sunt din Batos si mi-am cumparat casa in Batos, nu mi-a dat 

nimeni, la fel puteti si dumneavoastra sa va cumparati teren in Dedrad. Nu 
poti cere sa demolez ceva pentru a beneficia de acel teren.  

Doamna secretar general – doamna a solicitat teren pentru construirea 
unei locuinte fara a preciza ca vrea la dispensar, pentru acel teren s-a revocat 
astazi hotararea de consiliu.  

 Doamna presedinte de sedinta, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 
ordinea de zi au fost epuizate, va multumesc pentru prezenta si declar închise lucrările 
şedinţei Consiliului local Batoş. 
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